



## Protokoll styremøte i Tasta & omegn sykkelklubb

Møtenummer: 08/2023  
Dato: 30.08.2023  
Kl: 17.30  
Sted: **LogiTrans**  
Innkalt: Styret og vararepresentanter  
Tilstede: Niklas, Robert, John Øivind, Lasse, Kristin, Jan Olav og Mari  
Frafall:

### Sakliste

#### 23/80 Godkjenning av protokoll fra styremøte 09.08.23

**Vedtak:** Godkjent

#### 23/81 Dato og referent for neste styremøte

**Vedtak:** Tirsdag 3.10.23 kl. 17.30, Thea er referent.

#### 23/82 Økonomi

- a. Likviditet
- b. Inntekter
- c. Kostnader
- d. Regnskap vs budsjett
- e. Prognose

#### **Vedtak:**

- Regnskap for august 2023 gjøres klart i uke 35/36. Rapport sendes på mail.
- Fakturering: JØ deltar på kurs onsdag 30.8.23. Fakturering settes i gang etter dette.
- Restbeløp fra Mallorca ca. 6700 fordeles på deltakerne som reiste t/r med charterselskap.
- Medlemskontingent er ikke betalt av alle. Medlemstallet (479 facebook) er ikke reelt p.t. Dette får vi oversikt over til neste styremøte.
- Administratorer på Facebook ryddes opp i. Personer uten relevant ansvar på fb-siden fjernes som admin. Thea ser på det.

#### 23/83 Evaluering Steinsvikrittet

**Vedtak:** Vi bør støtte opp om dette neste år. Vi vil lage blest om rittet tidligere. Vi ønsker å få datoen på plass tidligere i 2024.





### 23/84 TOSKaskabet 2023

Dato: søndag 17. september

[Diverse dokumenter for oppfølging.](#)

#### **Vedtak:**

Lasse oppdaterer arbeidsdokument og sender det til styret. Rittgjennomføring avhengig av vi får nok vakter/funksjonærer.

### 23/85 Overgang til Klubbadmin

Status overgang fra Medlemsnett til Klubbadmin.

- Fakturering: JØ deltar på kurs onsdag 30.8.23. Fakturering settes i gang etter dette.
- Hjemmesiden: Vanskelig å redigere. «Bli medlem-knappen» må rutes til riktig sted i Klubbadmin. Vi trenger IT-kompetanse. John Øivind ser på dette.

**Vedtak:** Niklas og John Øivind kurser seg 30.8.23. Økt kompetanse på Klubbadmin etter det. Vi sjekker ut på neste styremøte at alt er på plass.

### 23/86 Forsikring

Gjennomgang av forsikringsdokument og forsikringsbevis.

**Vedtak:** Forsikring betales ASAP. Styret opplyser klubben om forsikringstegningen. Kun info til medlemmer. Lasse sender utkast til tekst til Thea som legger det ut på nettsiden.

### 23/87 Jæren Gran Fondo 2024

**Vedtak:** Styret er positive til GF 2024. Vi venter på møteinnkallelse fra Bogafjell. Lasse, Jan Olav og Mari stiller på møtet. Styret ønsker en lengre rute før stopp i Sande bhg.

### 23/88 Årshjul TOSK, ansvarsfordeling TOSK-styret - status

#### a. [Årshjul](#)

#### **Vedtak:**

Klubbtøy: Venter på svar fra Kim. Medio sept.

Shop: Buff og flasker selges samtidig. Venter på info. Shop: Medio sept.

Spinning: Fra ca. 1.11.23. Lasse kontakter SATS for avtale. Til påske (uke 12). Settes opp som egen sak på neste styremøte.

Hjulebord: 24.11.23. Mari sjekker med hotellet. Priser etc. Settes opp som egen sak på neste styremøte.

#### b. [Ansvarsfordeling](#)





Gjennomgås for kvalitetssikring

**Vedtak: ok**

23/89 Eventuelt

- a. Forespørsel om møte om klubbtoy: mail fra Nalini. Ønsker innledende møte for ny avtale (neste periode).

**Vedtak:**

Vi venter med eventuelt møte til over nyttår. Lasse følger opp.  
Draktkomite må på plass. Robert følger opp.  
Man må evaluere BioRacer i prosessen.

- b. Motivator:

**Vedtak:**

Dawn Patrol. Gjør oppmerksom på at det ikke er motivator på denne turen.  
Mari skaffer flere motivatorer. Gullturer ut oktober. Ingen motivatoropplegg før uke 7

- c. Treningsleir 2024:

**Vedtak:**

Mallorca. Tur planlegges i perioden 20.-27.4.24. Legge ut en undersøkelse om interesse. I løpet av uke 36. Med ca. pris.  
Følges opp på neste styremøte.

- d.

**Vedtak:**

- e.

**Vedtak:**

-

- f.

**Vedtak:**

-

